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ZAPISNIK  
SA 29. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 22. veljače (utorak) s početkom u 17 i 15 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 28. sjednice VMO Banderovo održane 31. siječnja 2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 

1. Prijedlog Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 

 
AD – 1  
Odjel gradske uprave i samouprave organizirao je sastanak za vijeća, a vezano za temu malih 
komunalnih akcija i potrebe izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju 
komunalnih zahvata na području pojedinog mjesnog odbora. Predsjednica VMO Marta Siladjev upitala 
je nazočne vijećnike da li su svi dobili materijal, pročitali ga i proučili  kako bi mogli raspravljati o toj 
temi. Potvrdnim odgovorom svih vijećnika, tajnica MO je podrobno i temeljito izvijestila o svim 
promjenama koje nosi novi prijedlog raspodjele sredstava, a nakon toga pokrenula se rasprava.  
 
U tijeku rasprave došlo je do verbalnog sukoba između dvoje vijećnika. U sukobu je učestvovao 
vijećnik V.H.  i vijećnica N.P., a nakon što mu je ista upala u riječ vijećnik V.H. uvredljivim riječima 
napao je zamjenicu predsjednice Vijeća zbog toga što mu se obratila sa ti i pokušala nešto reći na 
njegovo postavljeno pitanje. Nastala je međusobna prepirka nakon čega se vijećnik uzrujano ustao, 
unio joj se u lice, opsovao i uvrijedio neprimjerenim rječnikom. Rekao je da je on zbog takvih kao ona 



sedam godina ležao u rovu, dok se ona u Gradu češala. 
Predsjednica Vijeća MO pokušavala je smiriti situaciju i htjela je uputiti vijećniku V.H. opomenu 
sukladno Poslovniku Vijeća MO Banderovo, članak 25., ali bezuspješno, jer je vijećnik V.H. 
demonstrativno napustio sjednicu bacivši materijal sa sjednice na uredski stol, kojeg je u 
međuvremenu rasparao. Vidno uznemirena, uzrujana i prestrašena vijećnica N.P. nije više bila u 
mogućnosti pratiti daljnji tijek sjednice. Svi vijećnici ostali su zatečeni i osuđuju ovakvo ponašanje i 
način komunikacije, jer za to nema potrebe.  
Nikad do sada nije bilo problema na sjednicama takvog razmjera i ne vide razloga zašto se poremetio 
red i mir te narušio ugled i dostojanstvo članova Vijeća.  
Vijeće MO predložilo je sa 4 glasa da se vijećniku V.H. izreče opomena. 
 
Nakon rasprave prešlo se na glasanje o Prijedlogu Plana raspodjele sredstava za komunalne 
prioritete. Vijećnik V.H. se nije izjasnio, jer je prije glasanja napustio sjednicu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je sa četiri glasa ZA prihvatio novi Prijedlog Plana raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete.  

 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Kraškoj ulici već je duže vrijeme parkirano vozilo bijeli kombi Ford kojem su registracijske tablice 
istekle. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Zahtjev za uklanjanje proslijediti Komunalnom 
redarstvu. 

 
AD – 2 – 2  
U Ulici Corrada Ilijasicha na raskršću sa Rudolfa Tomšića prometni znakovi postavljeni na stupu su 
popustili, pa prilikom vjetrovitih dana postoji mogućnosti da će se srušiti, ošteti pješake ili imovinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev TD Rijeka plus. 
 

AD – 2 – 3   
Uzduž Ulice Corrado Ilijasich uz parkirni prostor te uz stepenice koje vode prema Osječkoj ulici puno je 
nepoželjne vegetacije, obraslog zelenila i grana, a isto je u vlasništvu trgovačkog centra Spar Hrvatska 
d.o.o. koji se nalazi na području Mjesnog odbora Škurinjska Draga, pa ih treba obavijestiti o istome. 
Slična je situacija i kod kućnog broja 20, pa treba vlasnicima skrenuti pažnju na obveze o održavanju 
površina.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Komunalnom redarstvu i Vijeću 
MO Škurinjska Draga.  

 
AD – 3 – RAZNO 
Pod točkom Ad – 3 nije bilo prijedloga. 
 
Sjednica je završila u 18 i 15 sati. 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                      Predsjednica Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                     Marta Siladjev 

 


